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Hem nalına hem mıhına

Metin Atamer / Fizik Mühendisi
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GAZİANTEPGAZİANTEP

PTT müdür yardımcısı 
vazife yapacağına sohbet 

etmeyi tercih ediyor

AYKUT TUZCU

Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun 
eski yazıları bu köşede yer almaya 

devam edecek
Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun                                                                                                                             

15 Ocak 2012 tarihli yazısıdır.
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Lefter, hüzün ve gurur 

Bir daha ‘Af’ yok

4’TE

4’TE

4’TE

Vefat eden Fenerbahçe ve Türk 
futbolunun efsane ismi Lefter 
Küçükandonyadis, son yolculuğuna 
uğurlanırken, Şükrü Saracoğlu Stadı'nda 
çok ilginç anlar yaşanıyor.

Bir Galatasaraylı olarak dün yapılan 
merasimi izlerken hüzün ve gururu aynı 
anda hissederek çok duygulandım.

Türkiye’nin yetiştirdiği, ahlakı ve yeteneği 
ile en büyük sporculardan birisi olan 
Lefter’i Gaziantep’te ve İstanbul’da çıplak 
gözle çok kez seyretme imkanım oldu.

Şimdinin dünya yıldızları da dahil, topa 
bu kadar sert ve isabetli vurabilen başka 
bir futbolcu izlemedim.

PTT gişelerinde kuyruk var

Salonda üç gişe var, ama tek bir 
memur çalışıyor. Müdür muavini 
salonun bir köşesinde oturduğu 
halde uyarma yapılmadan ikinci 
ve üçüncü memurları vazifeye 
çağırmadı. Kuyrukta beklemekten 
usanan bir vatandaş, müdür 
yardımcısının bu ilgisiz hali için 
söyle konuştu: “Görüldüğü gibi 
hep sohbet eder, üstüne yılan atsan 
kımıldamaz...”

GASKİ'nin başlattığı su 
borçlarına faiz affı süresinin 31 
Aralık'ta dolacağını, bu tarihten 
itibaren kesinlikle faiz affına 
gidilmeyeceğini açıklayan GASKİ 
Genel Müdür Fahrettin Uslusoy, 
tüm aflara rağmen vatandaşların 
halen GASKİ'ye 56 trilyon borcu 
bulunduğunu söyledi. GASKİ’nin 
vatandaşlardan alacağı 56 trilyonun 
35 trilyonunun ana para olduğunu 
bildirdi.

Satıcının Ölümü
Hatırlar mısınız seneler önce Amerika’da 

bir büyük sanayi dalı vardı, SİNEMA. 
Sinema denilince her şey dururdu. 
Büyük yatırımlar bu sanayiye yapılırdı. 
Her film için olmasa da önemli filmlere 
ayrı stüdyolar inşa edilirdi. Universal 
Stüdyoları gezerken ‘Zelzele‘, orijinal ismi 
ile THE EARTH QUAKE filminin bir 
sahnesi için özel bir metro istasyonu inşa 
edilmiş olduğunu görmüştüm. Zelzele 
sahnesi metroda fiilen yaşanmakta bu 
mekanda.  

Dünyanın en iyi 
yeme içme 

şehirleri açıklandı
Antep, ünlü lezzetleriyle 

baş köşeye yerleşti
Dünya genelinde yeme içme kültürüyle öne çıkan 

şehirlerin belirlendiği bir çalışma sonucunda, 
Türkiye'den bir il zirveye yerleşti.Bu il, zengin 
mutfağı ve eşsiz lezzetleriyle adından sıkça söz 
ettiren bir destinasyon olarak dikkat çekiyor.

Yeme içme konusunda 
dünya çapında ün kazanan 
şehirlerin değerlendirildiği 
araştırmada, Türkiye'nin yeme 
içme kültürüyle öne çıkan 
ilinin zirveye yerleşmesi, sosyal 

medyada olay oldu.
Çevrim içi yemek rehberi 

olan Taste Atlas tarafından 
bu kez en iyi yeme içme 
merkezlerinin belirlendiği bir 
liste yayınladı.

Her türlü yaptırım işçi 
emekçi ve emeklinin 

sırtına yükleniyor
İşçinin, emekçinin ve emeklinin milli 

gelirden ve ekonomik büyümeden hak 
ettiğini alamadığını ifade eden Türk İş 
Konfederasyonu Gaziantep İl Temsilcisi 
Mehmet Akif Sarıca, ‘’Emekçiler ülkemizin 
en kıymetli milli servetidir. Yer altındakileri 
çıkaran da yerin 
üstündekileri de işleyen 
emekçilerdir. O yüzden 
emekçilere hak ettiği 
değerin verilmesi 
gerekiyor. Bunun da 
yolu sendikalaşmadan 
geçiyor’’ dedi. Mehmet Akif Sarıca

Köylüler, “300 yıllık ağaçların katledilmesini istemiyoruz” dedi ve alternatif alan gösterdi

Kurum, “Böyle yapmak 
zorundayız” dedi

Antep'teki Künesler Mezrası'ndaki ormanlık alanın imara açılmasına karşı çıkan köylüler, 
Bakan Murat Kurum ile görüştü. Kurum, ağaçların kesileceği projenin durdurulmasını 

isteyen köylülere "Başka uygun alan yok. Böyle yapmak zorundayız" yanıtını verdi.
6 Şubat’ta meydana gelen 

Maraş merkezli depremlerde 
Antep’in Nurdağı ilçesine bağlı 
Hisar köyüne ait evler ve ahırlar 
hasar gördü. Hisar Köyü için 
AFAD’ın yapacağı 73 adet kalıcı 
konutun köye yaklaşık 600 metre 
mesafedeki Künesler Mezrası’na 
ait 271 dönümlük ardıç ve çam 
ağaçlarının bulunduğu ormanlık 
alana yapılmasına karar verildi. 
Karara tepki gösteren köylüler 
konuyu yargıya taşıdı.

Buranın bölgenin akciğeri 
olduğunu söyledim

Köy halkı, dün Antep’e gelen ve 
Nurdağı'nı da ziyaret eden Çevre, 
Şehircilik ve İklim Değişikliği 
Bakanı Murat Kurum ile görüştü 
ve çözüm istedi. Köylüler adına 
Murat Kurum ile konuşan mezra 
sakinlerinden Keyfo Balkaya, 
görüşmenin detaylarını Artı 
Gerçek'e anlattı.

Balkaya, “Bakanla görüşmemizde, 
ormanın atalarımızdan bu yana 
koruduğumuz çok değerli bir 
yer olduğunu anlattık. Burada 
çok özel ardıç ağaçlarının 
bulunduğunu, buranın bölgenin 
akciğeri olduğunu söyledim. Hisar 
Köyünün deprem konutlarının 
burada yapılmak istendiğini 
ifade ettik. Biz köy halkı olarak 
buna karşıyız. Ormanımızın 
yok edilmemesini istediğimizi 
söyledik" diye konuştu.

Tozlanma dönemindeki yağışlar rekolteyi olumsuz etkiledi

Fıstıkta boş oranı 
yüzde 50’ye yaklaştı

Güneydoğu Anadolu Bölgesi’nde ‘Yeşil altın’ olarak bilinen, başta 
Antep olmak üzere çevre illerdeki çiftçilerin en büyük gelir kaynağı 
olan, baklavadan çikolataya kadar birçok sektörde kullanan Antep 
fıstığında rekolte endişesi devam ediyor. Tozlanma döneminde yağışa 
maruz kalması fıstıkta boş oranını yüzde 50’ye yaklaştırdı. 

Ziraat Mühendisleri Odası Başkanı 
Yusuf Yılmaz, ‘’Antep fıstığının 
tozlanma döneminde meydana gelen 
yağışlar tozlanmayı engellediği için 
boş oranı yüzde 50’ye ulaşan bahçeler 
var. Yani küresel iklim değişikliği fıstık 
rekoltesini olumsuz etkiledi’’ tespitini 
yaptı.

Fiyat tarifesine uyulmaması 
haksız rekabete yol açıyor
Yüksek enflasyon ve maliyet artışlarının altından 

kalkamayan kahveciler, ne yapacaklarını kara kara 
düşünürken, Gaziantep Kahveciler Odası tarafından 
çıkartılan, fiyat tarifesine uyulmaması sektörde 
kargaşaya neden oluyor. 4’TEMustafa İsabeşe

Kaçak avcılık artıyor, önlem alınmalı
Malzeme fiyatlarının artmasıyla birlikte avcıların kaçak avcılığa 

yöneldiğini sözlerine ekleyen Yaban Hayatı Koruma Avcılık ve 
Atıcılık Spor Kulübü Derneği Başkanı İbrahim Ümit, kaçak avcılığın 
arttığına dikkat çekti, önlem alınması çağrısında bulundu. 

İbrahim Ümit

4’TE

‘Emeklilerimizle 
aynı evde 2 ay 

yaşamayı denesin’
AKP'li Savcı 

Sayan'ın 
partisinin 
ekonomi 
yönetimine 
eleştirileri 
devam ediyor. 
Sayan, isim 
vermeden 
Mehmet 
Şimşek'e iki ay 
emekli ile aynı 
evde yaşama 
tavsiyesi 
verdi. 2’DE



Bir Galatasaraylı olarak dün 
yapılan merasimi izlerken hüzün 
ve gururu aynı anda hissederek çok 
duygulandım.

Türkiye’nin yetiştirdiği, ahlakı ve 
yeteneği ile en büyük sporculardan 
birisi olan Lefter’i Gaziantep’te ve 
İstanbul’da çıplak gözle çok kez 
seyretme imkanım oldu.

Şimdinin dünya yıldızları da 
dahil, topa bu kadar sert ve isabetli 
vurabilen başka bir futbolcu 
izlemedim.

Eğer bugün sahalarda olabilseydi, 
dünyanın en iyi birebir adam geçen 
futbolcularından biri olurdu. Ama 
penaltı atışlarında, eminimdünyada 
onunla kimse yarışamazdı. 
Böyle yetenekli ve beyefendi bir 
futbolcunun aramızdan ayrılması 
dolayısı ile hüzün duyuyorum.

İçimi dolduran gurur ise, Lefter’i 
son yolculuğuna uğurlarken 
düzenlenen harikulade tören 
ve medyanın olağanüstü sıcak, 
samimimesajlarıyla ona verdiğimiz 
büyük değerin gösterilmesiydi.

Ben Başbakan’ın böyle bir törene 
gelmesini çok önemsiyorum.

Bütün dünya spor kamuoyuna bir 
asalet, vefa örneği gösterildi.

Ama Başbakan’ı yuhalamayı 
sporseverlere yakıştıramadım. Henüz 
tam sağlığını bile kazanamamış bir 
insanın, sırf insani duygularla geldiği 
bir törende sporseverler tarafından 
ıslıklanıp yuhalanması hiç yakışık 
almadı.

Sapla saman karıştırılıyor!
Ortada bir cenaze var.  Bütün 

Türkiye’nin, hangi takımı tutuyorsa 
tutsun, herkesin saygı duyduğu, 
efsane bir sporcunun cenaze 
töreninde, başbakanı yuhalıyorsun. 
Olmadı! Sporcu ruhuna hiç mi hiç 
yakışmadı!

Aynen TT Arena’da yapıldığı gibi.
Bizim töremizde, geleneklerimizde, 

cenaze evine gelen misafiri 
ıslıklamak, yuhalamak var mı?

İşte, neyi, nerede ve ne zaman 
yapacağını bilmezsen, saygı 
göstereceğin yerde tepki gösterirsen, 
bir çuval inciri berbat edersin.

Törende sürekli Aziz Yıldırım’ın 
adının ön plana çıkarılarak, nerede 
ise propaganda yapılmasını da çok 
garipsedim. Bir ara iş parti mitingine 
döner gibi oldu!

Özetle, Fenerbahçe seyircisi çok 
yanlış yaptı! Umarım bu çirkinlik 
aleyhlerine olmaz!

GEREKLİ TELEFONLAR 
Yangın İhbar    110
Acil Yardım   112
Polis Yardım    155
Jandarma Yardım    156
Trafik Yardım   154
Kanalizasyon ve Su   185
Elektrik Arıza   186
Cenaze hizmetleri    188
Alo Zabıta    153
Kablo TV Arıza    126

RESMİ DAİRELER 
Valilik       342 231 03 13
Emniyet Müdürlüğü     342 230 18 30
İl Jandarma Komutanlığı    342 338 78 40
Adliye       342 321 36 36
İL Turizm Müdürlüğü     342 230 59 69
İl Kültür Müdürlüğü      342 232 18 58
İl Müftülüğü     342 220 13 57
Türk Telekom      342 230 36 66

ÜNİVERSİTELER  ve HASTANELER
Gaziantep Üniversitesi     342 360 12 00
Hasan Kalyoncu Üniversitesi     342 321 21 00
Dr. Ersin Arslan Hastanesi     342 221 07 00
25 Aralık Devlet Hastanesi     342 338 17 31
Sevgi Hastanesi      342 220 60 60

ULAŞIM 
HAVAŞ        342 215 22 63
THY        342 320 15 65
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Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu köşede 

yer almaya devam edecek

Lefter, hüzün 
ve gurur 

Aykut Tuzcu’nun 
15 Ocak 2012

tarihli yazısıdır

 Hani bu gemi batmazdı! 
Dünyanın en büyük 

kruvaziyer işletmecisi 
Carnival’ın ‘Costa 
Concordia’ adlı süper 
lüks gemisinin İtalya’nın 
Giglio Adası açıklarında 
battığını televizyonlardan 
flaş haber olarak izlerken 
nerede ise küçük dilimi 
yutacaktım.

Merakımdan biliyorum, 
bu tip gemilerin bu kadar 
kolay batması nerede ise 
imkasızdır!

Bu tip kruvaziyerlerde 
öylesine çağdaş teknoloji 
kullanıyor ki, seyahat 
edenler için en emin aracı 
diyebilirim.

Ama battı!...
Gaziantep’te deniz 

olmadığı için ‘su’ya karşı 
dayanılmaz bir merakımız 
ve sevgimiz vardır. 
Eskiden hafta sonları 
sahre/piknik yapmak 

için mutlaka suyun 
gözü olan yerler tercih 
edilirdi. Suyun sesi ve 
görüntüsü çoğu kimse için 
dayanılmaz bir arzu idi.

Zamanla gelen refah bazı 
Antepliler’i deniz kıyısına 
ulaştırdı. İskenderun’a 
bağlı Arsuz’da önce 
kooperatif ile başlayan 
yapılaşma, sonra özel 
sektörün devreye girmesi 
ile birçok kimseyi ‘deniz 
evi’ sahibi yaptı. Böylece 
Antepliler yaz aylarında 
su meraklarını denizle 
gidermeye başladılar.

Hep düşünmüşümdür, 
acaba Antep’te deniz 
olsaydı, neler olurdu?

Herhalde bağevlerinin 
yerini yalılar alırdı!

Acaba o zaman balık mı 
yerdik? Yoksa yine kebabı 
mı tercih ederdik?

Göçebelikten geldiğimiz 

için şimdi kebap yiyoruz, 
ama o zaman denizden 
geleceğimiz için herhalde 
balık yerdik!

Balıkta karar kıldığımızı 
düşünürsek, o zaman 
karakterimiz de değişik 
olurdu!

Sabırsız, aceleci, herşeyi 
kendi menfaatı için yapan, 
paylaşmayı beceremeyen, 
yalan söylerken 
sakınmayan, ferdiyetçi, 
müthiş teşebbüs yeteneği 
olan, arsayı ve parayı 
çok seven bir toplum 
yerine sabırlı, kanaatkar, 
çağdaş, eğitimli, birbirinin 
dedikodusunu yapmayan 
bir toplum mu olurduk!

Ne dersiniz?
Vefat eden Fenerbahçe ve Türk 

futbolunun efsane ismi Lefter 
Küçükandonyadis, son yolculuğuna 
uğurlanırken, Şükrü Saracoğlu 
Stadı’nda çok ilginç anlar yaşanıyor.

PTT gişelerinde 
kuyruk var

AKP'li Savcı Sayan İngiltere'de 
yüksek lisans eğitimi alan 
Hazine ve Maliye Bakanı 
Mehmet Şimşek'i isim vermeden 
eleştirdi. Sayan, şunları dile 
getirdi: “10 bin emekli maaşı 
ile bir ay geçinen emeklinin 
ekonomi bilgisi ve bu işi nasıl 
başardığı bütün Üniversitelerin 
ilgili bölümlerinde ders olarak 
okutulmalıdır.

Üniversitelerin ekonomi 
bölümünü bitirenler, 
doktoraya başlamadan önce 
emeklilerimizle aynı evde 2 ay 

yaşamayı denesinler…
İngiliz okullarından aldıkları 

derslerden daha faydalı 
olacağına eminim…

Ayrıca bu başarı hikayesi 
profesörlüğe geçişte tez konusu 
olmalıdır...”

Eski AKP'li Ağrı Belediye 
Başkanı Savcı Sayan, sosyal 
medya hesabından geçtiğimiz 
günlerde zehir zemberek 
açıklamalarda bulunmuş ve 
partisinin şımardığını ve halkın 
derin sefaletini göremediğini 
söylemişti.t24

AKP’li Savcı 
Sayan’dan 

Mehmet Şimşek’e: 

‘Emeklilerimizle aynı evde 
2 ay yaşamayı denesin’

AKP'li Savcı Sayan'ın partisinin ekonomi yönetimine eleştirileri devam ediyor. Sayan, 
isim vermeden Mehmet Şimşek'e iki ay emekli ile aynı evde yaşama tavsiyesi verdi.

Suriye Dışişleri Bakanlığı, Türkiye 
ile ilişkilerin normalleşmesinin, iki 
ülkenin güvenliği, selameti ve istikrarını 
temel alan 2011 öncesindeki duruma 
dönülmesi esasına dayandığını açıkladı.

Türkiye ile Suriye arasındaki 
‘normalleşme’ girişimleri, devlet 
başkanları düzeyinde görüşme 
başlığında tıkanırken, Ankara’dan arka 
arkaya yapılan çağrıların ardından 
Şam’dan ilk defa resmi açıklama geldi.

Cumhurbaşkanı ve AKP Genel 
Başkanı Recep Tayyip Erdoğan 28 
Haziran, 5-7-12 ve 13 Temmuz’da 
Suriye Cumhurbaşkanı Beşar Esad’a 
çağrı yaparak, Türkiye ya da üçüncü bir 
ülkede görüşme isteğini dile getirmişti.

Suriye’nin resmi haber ajansı 
SANA’nın aktardığı Suriye Dışişleri 
Bakanlığı açıklamasında, Şam’ın 
Türkiye özelinde her zaman halklar 
ile hükümetler arasında ‘net bir 
ayrım’ yaptığı belirtilerek, “Hükümet 

politikaları ve uygulamalarının 
Suriye’ye ve diğer ülkelere zarar 
verdiği bugüne kadar yaşananlarla 
kanıtlanmıştır” dedi.

‘Egemenlik’ ve ‘toprak bütünlüğüne 
saygı’ vurgusu

Suriye Dışişleri, diğer ülkelerle 
ilişkilerini iyileştirmeye yönelik çeşitli 
girişimlere olumlu yaklaştıklarını 
belirterek şunları kaydetti:

“Bu bağlamda, Türkiye ile ilişkilerin 
iyileştirilmesine yönelik girişimlere 
de aynı şekilde yapıcı bir tutumla 
yaklaşılmıştır. Ancak bu girişimlerin 
amacı, medya malzemesi olmaktan 
öte, mevcut gerçekler temelinde ve 
iki ülke arasındaki ilişkileri belirleyen 
ilkelere dayalı hedefli bir süreçtir. 
Bu ilkeler, egemenlik, bağımsızlık ve 
toprak bütünlüğüne saygı ile güvenlik 
ve istikrarı tehdit eden unsurlarla 
mücadeleyi içermekte olup, iki ülkenin 
ve halklarının ortak çıkarlarını 

gözetmektedir.”
Türkiye ile ilişkilerin 

normalleşmesinin, iki ülkenin 
güvenliği, selameti ve istikrarını 
temel alan 2011 öncesindeki duruma 
dönülmesi esasına dayandığını 
vurgulayan Suriye Dışişleri, “Suriye’de 
yasadışı olarak bulunan güçlerin 
çekilmesi” ve “Suriye ve Türkiye’nin 
güvenliğini tehdit eden terör 
örgütleriyle mücadele” şartlarını 
yineledi.

Taraflar ne istiyor?
Şam, Ankara’yla ‘normalleşmek’ 

için TSK’nin Suriye topraklarından 
tamamen çekilmesini ve silahlı gruplara 
verilen desteğin kesilmesini istiyor. 
Ankara, Kuzey ve Doğu Suriye Özerk 
Yönetimi’ni hedef alacak yeni bir 
girişim için Şam’la ‘normalleşmek’ 
isterken, Şam’ın önceliği Heyet-i 
Tahrir'uş Şam (HTŞ) başta olmak üzere 
İdlip’teki cihatçı gruplar.bianet

Şam'dan 'normalleşme' şartı: Şam'dan 'normalleşme' şartı: 

Suriye'den çekilme ve 'terörle mücadele' 

Türkiye'ye Uluslararası Doğrudan Yatırım 
(UDY) girişi bu yılın ilk 5 ayında 3,8 milyar dolar 
oldu. Yılın 5 aylık döneminde Türkiye’ye en çok 
yatırım yapan üç ülke yüzde 20'lik payla Hollanda, 
yüzde 16 ile ABD ve yüzde 10 ile Norveç olarak 
sıralandı.

Uluslararası Yatırımcılar Derneği (YASED), 
Türkiye Cumhuriyet Merkez Bankası (TCMB) 
Ödemeler Dengesi istatistiklerinin açıklanmasının 
ardından mayıs ayına ilişkin Rakamlarla 
Uluslararası Doğrudan Yatırımlar (UDY) 
Bülteni'ni yayımladı.

Buna göre, mayısta Türkiye'ye 1 milyar 74 milyon 
dolarlık uluslararası doğrudan yatırım geldi.

Yılın ilk 5 ayında 2023'ün aynı dönemine göre 
Türkiye'ye gelen toplam UDY miktarı yüzde 15 
düşüşle 3,8 milyar dolar olarak gerçekleşti. 2002 
yılından itibaren Türkiye'ye gelen UDY girişlerinin 
toplam değeri ise 267 milyar doları aştı.

Mayıstaki yatırımların 590 milyon doları yatırım 
sermayesi şeklinde gerçekleşirken, 303 milyon 
dolarını borçlanma araçları, 189 milyon dolarını 
yabancı uyruklulara gayrimenkul satışı oluşturdu. 
Aynı ay içerisinde yatırım tasfiyelerinin 8 milyon 
dolar değerinde aşağı yöndeki etkisiyle, toplam 
UDY girişi 1 milyar 74 milyon dolar oldu.

5 ayda 3,8 milyar dolarlık 
doğrudan yatırım geldi
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PTT gişelerinden yakınmaların 
sonu gelmiyor. Halk, gişe 
memurlarının kabalıklarından, 
memur azlığından, saatlerce 
beklenmesinden yakınıp duruyor. 
Yetkililerin bu konuda çeşitli 
çalışmalar yapmalarına, konuya 
bizzat eğilmelerine rağmen işler 
yine düzenli değil. Memurlar 
bildiğini okuyor, hatta bazı amirler 
de konuya ilgisiz. Önceki gün saat 
14.30 sıralarında pul gişelerinin 
önü birden kalabalıklaştı. Tek 
bir gişe çalışıyordu. Bir hayli 
beklendiği halde öteki gişelere 
başka görevli gelmedi. Orada 
bulunan gazetemiz mensubu 
arkadaşımız salonun köşesin de 
oturan Müdür Yardımcısına giderek 
bekleşen kalabalığı gösterdi ve öteki 
gişelerde memur bulunmadığına 

dikkatini çekti.
Müdür yardımcısı kaba 

şekilde “biz bakarız” dedikten 
sonra yerinden kalkıp durumu 
incelemeye gerek görmeyerek 
bir yere telefon etti. Biraz sonra 
da ikinci gişeye bir memur geldi. 
Birinci gişede sıraya girmiş olanlar 
ikinci gişenin devreye girdiğini 
görünce bu gişeye koşuştular. 
Ancak sıra bozulmuş olduğundan 
bu sefer kendi aralarında 
tartışmaya başladılar. Bazıları işi 
kavgaya kadar götürmek istediler. 
Köşede bu durumu oturduğu 
yerden seyreden müdür yardımcısı 
istifini bile bozmadı. Şef olduğu 
anlaşılan bir hanım memur işi 
yatıştırmaya çalıştı, kimilerini 
de sıraya girmesi için uyardı ve 
uzun zaman memurların başından 

ayrılmadı. Elinde bir tomar büyük 
zarfla gişe önünde bekleyen bir 
kamu kuruluşunun görevlisi şöyle 
konuştu: “Burası her zaman böyle. 
Gelip uzun zaman bekliyoruz. Ben 
durumu bildiğim için hep erken 
gelirim. Saat 17 ye doğru gelsek 
hapı yutarız. O saatte burası ana-
baba günü oluyor. Ben, birkaç kere 
karşıdaki müdür yardımcısına gidip 
durumu söyledim, ilgilenmedi. 
Gördüğünüz gibi hep oturur, 
misafirleriyle sohbet eder. Üstüne 
yılan atsan kımıldamaz.”

Gişelerin önü çok kalabalık. Sıraya 
girme yüzünden neredeyse kavga 
çıkacak. Şef hanım bir oraya bir 
buraya koşuyor, Müdür yardımcısı 
da camın arkasından durumu 
seyrederek misafirleriyle sohbete 
devam ediyor.

PTT müdür yardımcısı vazife 
yapacağına sohbet etmeyi tercih ediyor
PTT gişelerinde 

kuyruk var

Salonda üç gişe var, ama tek bir memur çalışıyor. Müdür muavini salonun bir 
köşesinde oturduğu halde uyarma yapılmadan ikinci ve üçüncü memurları vazifeye 

çağırmadı. Kuyrukta beklemekten usanan bir vatandaş, müdür yardımcısının bu ilgisiz 
hali için söyle konuştu: “Görüldüğü gibi hep sohbet eder, üstüne yılan atsan kımıldamaz...”

Cumhurbaşkanı Kenan Evren tarafından 
ilimizde okul yaptıranlara gönderilen 
takdir belgeleri dün saat 11 de erkek 
meslek lisesi salonunda yapılan törenle 
sahiplerine verildi.

Törende bir konuşma yapan Vali 
Abdülkadir Aksu “Gaziantep Türkiye’de 
okul yaptırmada ilk sırayı alıyor. Bunu 
sevinç ve gururla sizlere duyuruyorum. 
Okul yaptıran hayırsever yurttaşlarımın 
bu çalışmalarının, bağışlarının devamını 
istiyorum.” dedi.

Törene 5. Zırhlı Tugay Komutanı 
Tuğgeneral Hayrettin Akın, Jandarma 
Tugay Komutanı Tuğgeneral Cevat 
Alpaslan, Belediye Başkanı Ömer 
Arpacıoğlu, Bölge idare Mahkemesi 
Başkanı Feridun Tokalp, Cumhuriyet 
Savcısı İhsan Türe, Emniyet Müdürü 
Nail Atalay, Milli Eğitim Müdürü Turgut 
Akan misafirler ve öğretmenler katıldı. 
Açış konuşmasını yapan Milli Eğitim 
Müdürü Turgut Akan: “Hepinizi Türk 
öğretmeni, gençleri ve yavrularımız adına 
saygıyla selamlıyorum. Bugün daha önce 
ve gelecekte okul yaptıracak olanları 
saygı, minnet ve şükranla selamlıyorum. 
Devlet ne kadar okul yaptırırsa yaptırsın, 
ihtiyaçlar daima önde gider. Devlet bu 
millete çok şeyler verdiği için ihtiyaçlar 
artıyor. Bilen, yetişen, eğitilenler bir 
şeyler ister. Bilmeyen neyi istesin? Devlet 
ne kadar zengin olursa olsun, daima 
yurttaşlarının yardımına ihtiyacı vardır. 

Bunun için okul yaptırma kampanyasına 
hayır sever yurttaşlarımız katılmaya 
devam etmelidir.” dedi.

Vali Abdülkadir Aksu ise: “Gaziantep 
Türkiye'de hayırsever yurttaşlarımızla okul 
yaptırmada birinci sırayı almıştır. Bunu 
sevinç ve gururla sizlere duyuruyorum. 
Toplumların kalkınmasında en büyük 
etken insan unsurudur. Medeni milletler 
seviyesine ulaşabilmemizin tek yolu 
eğitimdir. Değerli yurttaşlarım bu alandaki 
yardımlar çok önemlidir. Dünyada en 
büyük düşman cehalettir. Bunu yenmenin 
tek yolu da eğitimdir. Eğitim de okullarda 
yapılır. Tüm Gazianteplileri saygıyla 
selamlar, hayırsever yurttaşlarımı okul 
yaptırmaya bir kere daha davet ediyorum.” 
dedi.

Daha sonra 1984 yılında okul yaptıran 
hayırseverlere Cumhurbaşkanının 
gönderdiği takdir belgeleri verildi. Belge 
verilenler şunlar: Anneler ilkokulunu 
yaptırma demeği adına Süheyla Tahaoğlu 
2. Oğuzeli imam hatip lisesini yaptıran 
Hasan Öğücü adına oğlu Ramazan Öğücü. 
3. Nuriye Mehmet Gençten ilkokulunu 
yaptıran Mehmet Gençten 4. Bahattin 
Kayalı ilkokulunu yaptıran Sevim Kayalı, 
5. Mehmetçik ilkokulu spor salonunu 
yaptıran Fadıl Kömürcü, 6. Lise, ortaokul 
ve ilkokul yaptırmakta olan Bahaettin 
Bayraktar, 7. Kilis Atatürk ilkokulunu 
yaptıranlar adına oğulları İsmail Hakkı 
Özsaban.

Okul yaptırmada birinci olduk

Türkiye’de şahıslar tarafından okul 
yaptırma rekoru Gazianteplilerde
Cumhurbaşkanınca takdirname gönderilen hemşerilerimizin isimleri 

şöyledir. Süheyla Tahaoğlu, Ramazan Öğücü, Mehmet Gençten, Sevim 
Kayalı, Fadıl Kömürcü, Bahaettin Bayraktar ve İsmail Özsaban.

Şehrimize gelen Sağlık ve Sosyal 
Yardım Bakam Mehmet Aydın 
Devlet Hastanesini ziyaretinde, 
hastanede gördüğü temizlik ve 
düzenden çok memnun kaldı ve 

hastanenin noksan kadrolarını 
tamamlamayı vadetti. Doğumevi 
ve Çocuk Hastanesiyle birleştikten 
sonra 600 yataklı büyük bir müessese 
haline gelen Gaziantep Devlet 

Hastanesinde halen kalp uzmanı, 
intaniye mütehassısı ve biyokimya 
mütehassısının olmadığını gören 
bakan, bu noksanların derhal 
giderileceğini söyledi.

Devlet Hastanesine üç uzman doktor gelecek 

Vatandaş ne ana parayı 
ne de faizi ödeyebildi

GASKİ'nin vatandaşlardan 
alacağı 56 trilyonun 35 trilyonunun 
ana para, 21 trilyonunun ise 
faizlerden oluştuğunu, 31 Aralık'a 
kadar borcunu ödeyenlerden faiz 
alınmayacağını yineleyen Uslusoy, 
"Borçlu abonelerimiz 31 Aralık'a 
kadar veznelerimize gelerek aftan 
faydalanabilir. Ayrıca kredi kartı ile 
de borçlarını ödeyebilir. Vakıfbank 
kredi kartlarına ise borcun 
miktarına ve abonenin isteğine göre 
taksit yapabiliyoruz" dedi.

GASKİ, Cumartesileri de 
para tahsil edecek

Tahsilatı artırmak ve vatandaşın 
işini kolaylaştırmak için GASKİ 
veznesinin Cumartesi günü de 
mesai yapacağını açıklayan Ulusoy, 
"Büyükşehir Belediye Başkanı da 
açıkladı, bundan sonra bir daha af 
getirilmeyecek. Bu nedenle borçlu 
abonelerin mutlaka bu imkandan 
faydalanmaları gerekiyor" diye 
konuştu. GASKİ'de önemle üzerinde 
durulan çalışmalardan birinin 
kaçak su kullanımını önlemek 
olduğunu, kaçak su kullananlara 
göz açtırmayacaklarını vurgulayan 
Ulusoy, "Göreve geldiğimizden 
bu yana kaçak su kullanımını 
önlemek konusunda ciddi bir 

gayret gösteriyoruz. Şu ana kadar 
kaçak su kullanımını önlemede ve 
tahsilatı artırmada bir hayli mesafe 
kaydettik. Ancak bundan sonra da 
kaçak su kullananlarla mücadele 
devam edilecek. Çünkü kaçak su 
kullananların cezasını hepimiz 
ödüyoruz. Vatandaşlara bu konuda 
önemli görevler düşüyor" şeklinde 
açıklama yaptı.

Bin 500 kişi kuyu 
suyu kullanıyor

Kentin muhtelif yerlerinde açılan 
su kuyularının büyük bölümünden 
numuneler aldıklarını ve buralardaki 
kuyuların sularının sağlıklı olmadığı 
kanaatine vardıklarını savunan 
Uslusoy, "Gaziantep'te halen bin 
500 civarında kuyu suyu kullanan 
abonemiz var. Biz GASKİ olarak 
500 kuyudan numuneler alarak 
analiz yaptık. 140 kuyunun suyuna 
içilemez raporu verdik. Raporları 
apartman yöneticilerine bildirdik. 
Buna rağmen o apartmanlarda 
oturan insanlar kuyu suyu 
kullanmaya devam ederse, mutlaka 
salgın hastalıklar gündeme gelebilir. 
Ayrıca bu durumu Hıfzıssıhha 
Kurulu toplantılarında da gündeme 
getireceğiz" dedi.

"Çocukları GASKİ'nin 
suyuyla besleyin"

Kuyu sularının büyük bölümünün 

kirli olduğunu, ancak GASKİ'nin 
suyunun çok temiz olduğunu 
ileri süren Uslusoy, "Ben, eşim ve 
çocukların GASKİ'nin suyunu gönül 
rahatlığıyla içiyoruz. Kimsenin 
endişe etmesine gerek yok. 
Çocuklarına hazır su içirenler var, 
ama ben özellikle çocuklara şehir 
suyunun içirilmesini öneriyorum. 
Çünkü bizim suyumuzda normal 
ölçülerde kireç var. Hazır su 
tamamen arındırılmış olduğu için 
kireç yok. Ancak büyüme çağındaki 
çocuklarımızın vücutlarında 
kirece de ihtiyaç olduğunu göz ardı 
etmemeliyiz" şeklinde açıklama 
yaptı.

Su indirimi düşünülmüyor
GASKİ'nin 2005 yılı bütçesinin 

meclisten onaylanarak geçtiğini 
de hatırlatan Uslusoy, olağanüstü 
bir durum olmadığı takdirde 
önümüzdeki yıl suya zam yapmayı 
düşünmediklerini söyledi. 
Büyükşehir Belediyesi sınırlarına 
dahil edilen 64 köyün mahalle 
olduğunu da belirterek, "2005 
bütçemizde bu mahallelere kaynak 
aktararak içme suyu problemlerini

çözeceğiz. Kartalkaya Barajına 
ilaveten devreye sokacağımız 
Mizmilli Projesi'ni de 2005 yılı 
sonuna kadar hizmete açacağız" 
dedi.

Bir daha 'Af' yokBir daha 'Af' yok
GASKİ'nin başlattığı su borçlarına faiz affı süresinin 31 Aralık'ta 

dolacağını, bu tarihten itibaren kesinlikle faiz affına gidilmeyeceğini 
açıklayan GASKİ Genel Müdür Fahrettin Uslusoy, tüm aflara rağmen 
vatandaşların halen GASKİ'ye 56 trilyon borcu bulunduğunu söyledi.

Kaliteli malzemeler 
ehil ellerde işlenmeli

Peri, "Doğalgaz iç hat tesislerine 
kullanılacak malzemeler kaliteli olmalı 
ve bunun montajını işin eğitimini almış 
kimselerin gerçekleştirmesi gerekmektedir. 
Aksi taktirde sızıntı, patlama ve yangınlar 
meydana gelebilir. Geçmişte bunun örneğini 
Ankara, Bursa ve Eskişehir'de yaşadık. 
Kullanılan malzemeler kaliteli bile olsa 
ehil olmayan teknik elemanların yaptığı 
montajlarda sızmalar olabiliyor" dedi.

Ön hazırlıkların yapılması gerekir
Organize Sanayi Bölgesi'nde kullanımına 

başlanmasından sonra kentimizde de 
doğalgaz kullanımına geçileceğini, bu 
doğrultuda Büyükşehir Belediyesi'nde 
çalışmalara başlanması ve gerekli 
hazırlıkların tamamlanması gerektiğini 
açıklayan Peri, "Doğalgaz çalışmaları 
doğrultusunda belediye bünyesinde yeteri 
kadar teknik personel bulundurulmalı. 
Teknik personelin bu konudaki gerekli 
eğitimleri sağlanmalıdır. İlimizin kentsel 
gaz ihtiyacının belirlenmesi için gerekli ön 
çalışmalar yapılmalıdır. Kentsel gaz dağıtım 
şebekelerinin hazırlıkları yapılmalıdır. İmar 
yönetmeliklerinde gerek merkezi ısıtma, 
gerekse de ferdi ısıtmaya yönelik güvenliği 
sağlayıcı düzenlemeler yapılmalıdır. Tüm 
kente aynı anda doğalgaz verilemeyeceğine 
göre pilot bölgeler belirlenmelidir" şeklinde 
açıklama yaptı. 

Gaziantepli doğalgaz konusunda 
bilgilendirilmeli

Gazianteplinin hatta bazı teknik 
elemanların bile belediyelerin doğalgaz 
çalışmalarını ne şekilde yürüteceği 

konusunda bilgi sahibi olmadığını, zaman 
geçirilmeden bu konudaki çalışma ve 
programların netleşmesi gerektiğini ifade 
eden Peri, "Kentle ilgili imar yerleşim 
bilgileri sayısal ortama taşınmalıdır. 
Doğalgaz ve kullanımı konusunda halkımızın 
bilinçlendirilmesi için broşür, afiş, kitap ve 
benzeri bilgilendirici yayınlar hazırlanmalı, 
televizyon ve radyo programları yapılmalıdır. 
İlimiz ekonomisi ve sanayisine canlılık 
getirmesi, ilimizin hava ve çevre kirliliğinin 
önlemesi, ısınma ve enerjide kullanım 
kolaylığı sağlanması, diğer yakıtlara göre 
ekonomik olması olumlu birçok avantajlı 
ile ilimize gelecek olan doğalgaz, geçiş 
aşamasında bir çok sorunu da beraberinde 
getirecektir.

Gerek vatandaşlarımızın gerek 
sanayicilerimizin gerekse de kurum ve 
kuruluşlarımızın doğalgaza hazırlıksız 
yakalanmaması için bir an önce gerekli 
çalışmalara başlanılmalı ve hazırlıklar 
yapılmalıdır" diye konuştu.

Ehil insanları doğru adreste arasınlar
Şu anda binalarda doğalgaza hazırlık için 

yapılan tesisat ve donanımların yüzde 90'ının 
yanlış olduğunu, binaları doğalgaza hazır 
olsun diye yaptıranların büyük bölümünün 
daha sonra mağdur olacağına dikkat çeken 
Peri, "Doğalgaza hazır olsun diye yaptırılan 
montajların büyük bölümünü yapanlar ehil 
kimseler değil. Kullanıcı bunun sıkıntısını 
doğalgaz kapıya dayandığında çekecektir. 
Bu işin eğitimini alan kimseleri bulmaları 
gerekiyor, eğer bunlar ehil kimseleri bulmakta 
sıkıntı çekiyorsa, MMO'dan yardım istesinler. 
Biz Oda olarak 250 civarında teknik elemana 
bu konuda eğitim verdik" dedi.

"Her türlü teknik desteğe hazırız"
Türkiye'nin beş ilinde konutlarda ve sanayide yaygın olarak kullanılan 

doğalgazın 2005'ten itibaren kentimize geleceğine, ancak doğalgaza 
hazırlıksız yakalanmanın ciddi tehlikeleri ve sorunları da beraberinde 
getirebileceğine dikkat çeken Makine Mühendisleri Odası Başkanı Ali 
Peri, "Doğalgazın alt yapısı konusunda belediyelerin ciddi sorumlulukları 
vardır. Belediyelerin bu konuda teknik ekibi var mı, yok mu bilmiyoruz. 
Eğer yoksa bizden teknik destek isteyebilirler. Makine Mühendisleri Odası 
olarak her türlü teknik desteği vermeye hazırız" dedi.
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Hem nalına hem mıhına

Metin Atamer 
Fizik Mühendisi

Satıcının Ölümü

Hatırlar mısınız seneler önce 
Amerika’da bir büyük sanayi dalı 
vardı, SİNEMA. Sinema denilince 
her şey dururdu. Büyük yatırımlar bu 
sanayiye yapılırdı. Her film için olmasa 
da önemli filmlere ayrı stüdyolar 
inşa edilirdi. Universal Stüdyoları 
gezerken ‘Zelzele‘, orijinal ismi ile THE 
EARTH QUAKE filminin bir sahnesi 
için özel bir metro istasyonu inşa 
edilmiş olduğunu görmüştüm. Zelzele 
sahnesi metroda fiilen yaşanmakta bu 
mekanda.  Gezen her gurup insanlara 
bu dehşeti göstermekteler. Vagonlar 
devrilmekte, helikopter düşmekte, 
üzerinde durduğunuz platform 
kaymakta, izlerken korkulu dakikalar 
içinde gerçek bir depremi, bir metro 
istasyonunda size yaşatmaktalar.  O 
sahneyi yaşamak yani depremi fiilen 
yaşamak ilginç bir duygu. Neredeyse 
gerçek deprem diye bir duvar dibi, 
yahut bir masa altı arıyorsunuz. 
İnanılması güç bir gerçekliğe 
yaklaştırmışlar sahneleri.

Hele 2005 yılında KİNG KONG adlı 
filmin çekildiği stüdyoları gezerken 
karşılaştığınız sahnelerde, ürkmemek 
için kendinizi zor zapt edersiniz.

1969 yapımı JAWS adlı filmin 
çevrildiği plajı ve uzaktan kumanda 
ile çalıştırılan yapay köpek balığı 
için hazırlanan film setinin yerini 
hayranlıkla izledim.  JAWS olarak 
kullanılan yapay köpek balığını 
görseniz, gülersiniz.

İşte bu film sanayinin başlangıç 
noktalarında birkaç film yıldızı 
vardı, delikanlı çağımda bakmaya 
doyamazdım. 1926 doğumlu esas ismi 
Norma Jeane Mortenson olan, büyük 
bir ihtimalle kökleri İsveç’e dayanan 
ve ‘sarışın bomba’ olarak bilinen 
Marilyn Monroe, hem güzelliği hem de 
oyunculuğu ile seyredenlerin beğenisini 
kazanırdı.

Aslında ilginç bir hayat hikayesi vardır 
bu kadının. Yetimhanede büyüyen 
Norma, buradan kurtulmak için, çocuk 
yaşta koruyucu ailelerde yaşamına yön 
vermeye çalışırken, bir kaç kez tacize 
maruz kalmış, sonunda 16 yaşında 
iken, komşu çocuğu James Doughtery 
ile evlenir. Ancak bu evliliği 4 yıl 
kadar sürer. Bu arada mankenlik ve 
oyunculuk kurslarına katılır.

Deneme filmi çeviren Norma için 
20 th Century FOX bir adım olur. 
Burada ismini değiştirirler. Norma 
gider Marilyn gelir. Bu arada 1954 
yılında ünlü beyzbol oyuncusu Joe Di 
Maggio ile evlenen Marilyn, şöhret 
basamaklarını tırmanmaya başlamıştır.

Ancak bu evlilikte 274 gün sürer 
ve basın tarafından reklam olarak 
nitelenir. Magazin malzemesi yapılması 
için evlendiğini söylerler. Birçok filmde 
rol teklifi bu sürede gelir.  

Bu arada birçok filmlerde başrol 
almaya ve bu filmlerde oyunculuğunu 
ispat etmeye başlaması önemlidir. ‘The 
Bus Stop’ gibi filmler sinemalarda 
gösterilir. Ben bütün Merilyn Monroe 
filmlerini hayranlıkla seyretmişimdir. 
Hatta bir sahnesi vardır bu güzel 
kadının, sokakta yürürken metro 
havalandırmaları üzerinden geçerken 
aşırı hava akımından etekleri havalanır. 
Bundan hoşlandığını yüz ifadesi ile 
gülüşü, hafızalarda hala iz olarak kalan 
bir sahnedir.

1956 yılında evlendiği son eşi, Arthur 
Miller’ın, Marilyn için eşten ziyade, 
babalık görevini yaptığı söylenir. 
Arthur Miller Amerika’da meşhur bir 
yazardır. Yazdığı kitaplar arasında biri 
vardır ki hem hikayeye hem de içinde 
işlediği karakterlere hayran olmuştum. 
‘The Death Of A Salesman’ Türkçe 
olarak tercümesi ‘Satıcının Ölümü’ 
adlı kitap. Burada satıcı WİLLY 
LOMAN, önemli bir karakterdir. Hayal 
dünyasında yaşayan bir insan. Kapitalist 
düzeni eleştiren bu eser, PULİTZER 
ödülü almış bir yapıttır. Willy, olmamış 
hadiseleri olmuş gibi hissedip buna 
inanan, hatta inandığı hayal aleminde 
yaşamayı seven bir karakterdir. Eşi 
Linda ise gerçekçi bir kadın. Kitapta 
birçok çarpıcı sözler vardır. Willy işten 
kovulduğunda, patronuna söylediği 
bir sözü ilginçtir: ‘İnsan, baharda 
gelip giden bir kuş değildir’. Ancak 
bu sözleri hayal aleminde söylediğini 
anlıyoruz.

Bu eserdeki Willy karakterini, 
ülkemizdeki TUİK başkanı ve 
Hazineden sorumlu bakana çok 
benzetmekteyim. Her ikisinin de 
beyanatlarını tekrar okuyun, kendi 
hayal alemini yansıtmakta. Bakan ve 
Başkanın, tıpkı WİLLY gibi, yapay bir 
ülkede hayal aleminde yaşadıklarına 
gönülden inanmaktayım diye bir sözüm 
geldi söyledim hem nalına hem mıhına.

Damak çatlatan lezzetli yemekleri ile 
nam salmış mutfakların kıyasıya yarıştığı 
sıralamada ülkemizin o şehri de yer aldı.

Eşsiz lezzetlere ev sahipliği yapan Türk 
mutfağı dünya şehirleri arasındaki yerini 
o şehrimizle bir kez daha kanıtladı. 
Bakın dünyanın en iyi yeme içme 
şehirleri listesine hangi şehrimiz dahil 
oldu…

Dünyanın en iyi yemeklerine sahip 
olan 10 şehir…

1-İTALYA-ROMA
2- İTALYA/BOLONYA
3-İTALYA/NAPOLİ
4- AVUSTURYA/VİYANA
5-JAPONYA/TOKYO
6- JAPONYA/OSAKA
7- ÇİN/HONG KONG
8- İTALYA/TORİNO
9- TÜRKİYE/GAZİANTEP
10- ENDONEZYA/BANDUNG

Gaziantep'in Meşhur Yemekleri
Beyran Çorbası
Yuvalama.
Ali Nazik Kebabı
Şiveydiz.
Nohut Dürümü
Simit Kebabı
Börek Çorbası
İçli Köfte.

Antep, ünlü lezzetleriyle 
baş köşeye yerleşti

Türkiye’de sendikalaşma oranının 
düşük olduğunu dile getiren Sarıca, 
‘’Sanayici ve esnaf bağlı bulundukları 
odaya kayıt yaptırmak zorunda ama 
işçi, memur ve emeklinin böyle 
bir zorunluluğu bulunmuyor. O 
nedenle örgütsüz bir toplumun 
ekonomik, özlük ve sosyal haklarda 
mücadele etmesi bireysel noktada 
kalıyor. Bundan dolayı geçmişte de 
gördüğümüz üzere her türlü yaptırım 
işçi, emekçi ve emeklinin sırtına 
yüklenmekte. Bu kesimde yeteri 
kadar örgütlü olmadığından yeterli 
tepki ortaya konulamıyor’’ tespitinde 
bulundu.

Sabit gelirlilerin konfederasyonlara 
destek vermesi lazım

Bireysel serzenişin toplumda bir 
karşılığının olmadığını belirten Sarıca, 
‘’Örgütlü kitleler olunması halinde 
sesler duyuluyor ve kamuoyu bulan 
kulak veriyor. Geçen hafta Türk-İş, 
Hak-İş ve DİSK Konfederasyonlarının 
yaptığı 10 maddelik basın açıklaması 
insanların geleceğe dair ümit var etti. 
Bundan dolayı sabit gelirli ve emeğiyle 
geçinenlerin bu çağrılara destek 
vermesi gerekiyor. yoksa sermayenin 
ve rantın karşısında güneşin altındaki 
buzun erimesi gibi eriyip gidecekler’’ 
açıklamasını yaptı.

Asgari ücret ocak ayından 
itibaren erimeye başladı

Asgari ücretin günümüz koşullarına 
göre çok düşük kaldığına dikkat çeken 
Sarıca, ‘’2024 yılından itibaren geçerli 
olmak koşuluyla açıklanan asgari ücret 
ocak ayından itibaren erimeye başladı. 
Çünkü asgari ücret açıklandığı andan 
itibaren gelen zam market, manav ve 
diğer ürünlerin üzerine eklendi. Yani 
zamlı maaşlar çalışanların cebine 
girmeden buharlaşıp uçtu. Gelinen 
süreçte ise enflasyonda yaşanan 
yükselmeye bağlı olarak fiyatlardaki 
fahiş artışlar alım gücünü daha da 
aşağıya düşürdü’’ vurgusu yaptı.

17 bin lira ile yıl sonu 
getirmek çok zor 

Sarıca, 17 bin lira yıl sonunun 
getirilemeyeceğini sözlerine 
eklerken, ‘’Asgari ücret konusunda 
kış sezonu gelmeden, okul sezonu 
gelmeden 3 konfederasyon çağrısına 
siyasetin kulak vermesi lazım. Geçen 
yıl okula başlayan bir öğrencinin 
masrafı 2-3 bin lira iken bu sene 
daha da yüksek olacak. Bunun 
yanı sıra market ve manavda ki 
fiyatları artmaya devam ediyor. O 
nedenle asgari ücretin bir an önce 
iyileştirilmesi gerekiyor’’ çağrısında 
bulundu. Haber Merkezi 

Her türlü yaptırım işçi emekçi 
ve emeklinin sırtına yükleniyor

Ormanlık alanın 
katledilmesinde ısrarcı

Balkaya, bu sözlerine karşılık 
Kurum'un, "Bunu böyle yapmak 
zorundayız. Alanın hepsi 
incelendi. Bunu yapmamızın 
sebebi burada yerleşime uygun 
olarak belirlenen bu alanlar 
dışında alan yok. Hocalarımızın da 
teknik arkadaşlarımızın da verdiği 
bilgi bu doğrultuda" diye yanıt 
verdiğini aktardı.

Ormanı kırıp ev 
yapacaklar dedim

Balkaya, sözlerinin devamında 
şunları anlattı: "Ben de kendisine 
Hisar köyüne 300 metre uzaklıkta 
bulunan başka bir alternatif 
alanın daha bulunduğunu, oraya 
da ev yapılabileceğini söyledim. 

Köyün hemen yanı başında olan 
bir yer. Bakanımız bize, 'Ormana 
zarar vermeyeceğiz' dedi. Ben 
de kendisine, oranın sadece 
ormanlık alandan ibaret olduğunu 
ve konut yapılması için ormanı 
keseceklerini söyledim. Ormanı 
kırıp ev yapacaklar dedim. Bunun 
önüne geçilmesi gerektiğini ifade 
ettim."

Topu Fatma Şahin’e attı
Balkaya, bunu üzerine Kurum’un 

orada bulunan AKP’li büyükşehir 
belediye başkanı Fatma Şahin’e 
dönerek, "Fatma hanım bu konuyla 
bizzat siz ilgilenin' dedi. Daha 
sonra Fatma Şahin ile konuştum, 
randevu talebinde buldum. 
Kendisi çarşamba günü bizimle 
görüşebileceğini söyledi. Sizi 

arayacağız dediler" diye konuştu.
Köylüler mahkeme 
kararını bekliyor

Antep 4. İdare Mahkemesi’ne 
yürütmenin durdurulması 
için açtıkları davadan olumlu 
bir sonuç beklediklerini de 
ekleyen Balkaya son olarak, 
"Mahkemeye başvurduk, aylardır 
ormanımızın kurtulması için 
mücadele ediyoruz. En son burada 
Bakanımıza sesimizi duyurmaya 
çalıştık. Başkan Fatma Hanım ile 
görüşürsek orada da derdimizi 
anlatacağız. Yetkililer sesimizi 
duysun. Orada 300 yıllık ağaçlar 
var. O ağaçların katledilmemesini 
istemiyoruz. Ağaçların yaşaması 
için sonuna kadar mücadele 
edeceğiz" diye konuştu.

Rekolte beklenilenin 
yarısına kadar inebilir

Boş oranının 10 ile 18 yıllık 
fıstık bahçelerinde daha fazla 
olduğuna dikkat çeken Yılmaz, 
‘’Nisan ayında fıstık ağaçlarının 
tozlanma dönemiydi ancak bu 
ayda yağışlar oldu. Meydana gelen 
yağışlar ise fıstığın doldurmasını 
engelledi. Bu da boş oranını artırdı. 
Genç bahçelerde boş oranı yüksek 
olursa, daha önceki fırtına ve dolu 
olaylarının yanı sıra tozlanma 
dönemindeki yağışı da hesaba 
katarsak bu yıl ki rekoltemizin 
beklenilenin yarısına kadar 
indiğini söyleyebiliriz’’ ifadelerini 

kullandı.
Rekolte düşüklüğü 

fiyatlara olumlu yansır
Rekolte düşüklüğünün fıstık 

fiyatlarına olumlu etkisinin 
olacağını sözlerine ekleyen Yılmaz, 
‘’Antep fıstığında iki yıl yok yılı 
olmasına karşın enflasyona göre 
zamlanmadı ve şu anda fıstık 
fiyatları yüksek değil. 20 yılda 
yetişen ve kilogramı 300 lira olan 
ürüne pahalı diyorlar, 6 ayda 
yetişen ve kilogramı 150 lira olan 
yer fıstığına pahalı demiyorlar’’ 
şeklinde konuştu.

Çiftçide büyük hayal 
kırıklığı yaratır

Boz Antep fıstığının kilogramının 
130-150 lira arasında yaş kırmızı 
kabuklu fıstığın kilogramının ise 
170 ile 200 lira arasında olacağını 
kaydeden Başkan Yılmaz, bu 
fiyatların altındaki rakamların 
çiftçiye kurtarmayacağına dikkat 
çekti. ‘’Zaten çiftçi iki yıl boyunca 
ürün alamadı. Geçen yıl litresi 20 
lira olan mazotun litresi bu yıl 46 
liraya çıktı. Gübre, ilaç ve gider 
girdiler yüzde 100’ün üzerinde 
zamlanmışken Antep fıstığının 
söylediğimiz fiyatın altında 
olması çiftçilerimizde büyük hayal 
kırıklığı yaratır’’ açıklamasını yaptı. 
Haber Merkezi 

Fıstıkta boş oranı 
yüzde 50’ye yaklaştı

Fiyat tarifesine göre çay ocaklarında 
6 liraya satılması gereken çay 10 
liradan satılıyor. Dolayısıyla bazı 
esnafların tarifeye uymaması haksız 
rekabete yol açıyor. 

Kimse fiyat tarifesinin 
dışına çıkamaz

Gaziantep Kahveciler Odası Başkanı 
Mustafa İsabeşe, esnafın tarifeye 
uymamasına sitem ederken, ‘’Kimse 
fiyat tarifesinin dışına çıkamaz’’ 
uyarısında bulundu. ‘’Fiyat tarifesinin 
üzerinde çay satmak esnaflar arasında 
haksız rekabete neden oluyor’’ 
tespitini yaptı. 

Esnaf, kendi bildiğini 
yapmaya devam ediyor

İsabeşe, yeni fiyat tarifesi 
üzerinde çalıştıklarını sözlerine 
eklerken, esnafın çıkartılan tarifeye 
uymadığının altını çizdi. ‘’Odamız 
tarafından çıkartılan fiyat tarifesini 
birçok esnafımız almadı. Hatta 
cafeler bile almadı. Yine sıcak ve 
soğuk içecekleri belirledikleri fiyatlar 

üzerinden satmaya devam ediyorlar. 
Maalesef bunun önüne bir türlü 
geçilemedi’’ açıklamasını yaptı. 

Odamızın tarifeye uymayanlara 
yönelik bir cezai yaptırımı yok

İsabeşe, ‘’Balıklı Parkı içerisinde 
bulunan çay ocağının çayı 10 
liradan verdiğini duyuyoruz. Ancak 
belirlemiş olduğumuz ve çıkardığımız 
tarifede çay 6 lira. Bu esnafların 
fiyat tarifesine uyma zorunluluğu 
var. Kimse fiyat tarifesinin dışına 
çıkamaz. Bunu kaç defa söylediysek 
de dinlemiyorlar. Odamızın tarifeye 
uymayanlara yönelik bir cezai 
yaptırımı yok. Şikayet eden olursa 
belediyeye bildiriyoruz’’ ifadelerini 
kullandı. 

Vatandaşımız fiyat 
tarifesini mutlaka sorsun

Fiyat tarifesine uyulmamasının 
esnaflar arasında haksız rekabete yol 
açtığına dikkat çeken Başkan İsabeşe, 
‘’Bir esnafın 10 liraya sattığı çayı 
başka esnaf 6 liraya sattığında ‘Neden 

ben 6 liraya satıyorum’ diyebiliyor. 
Belli bir süre sonra o da 10 liraya 
satmaya başlıyor. Vatandaşında bu 
konuda duyarlı olması gerekiyor. 

Yani oturduğu zaman fiyat tarifesini 
sorması lazım. Tarife ne ise onun 
üzerinde ödeme yapması lazım’’ dedi. 
Haber Merkezi 

Fiyat tarifesine uyulmaması haksız rekabete yol açıyor

Ümit, ‘’Bir avcı bir hayvanın ne zaman 
üreyeceğini ne zaman yavrulayacağını bilir. 
Ancak kaçak avlanan bir kişi için bunların 
hiçbirinin önemi yok. Zaten suç işlediğini 
bile bile gidiyor. Geçen yıl kaçak avcılıkta 
bir azalma yaşanırken şimdi ise gün geçtikçe 
artış gösteriyor. Bunun nedeni ise yüksek 
enflasyon. Avlanmak için belli şartları yerine 
getirmen gerekiyor, kullandığın malzeme ayrı 
olması lazım. Ama fiyatlar yükseldiği için bu 
malzemeleri alamayan avcılar kaçak avcılığa 
yöneliyor’’ tespitini yaptı. 

Ülkenin iyi yönetilmediğini ve yüksek 
enflasyonun can yaktığını dile getiren Ümit, 
en büyük giderlerinin mazot olduğunun 
altını çizdi. ‘’İsrail-Filistin savaşından dolayı 
sektörümüz büyük bir darbe aldı. Çünkü 
barutların İsrail’e satıldığı iddia ediliyor. Bu da 
piyasada bulunmayan barut karaborsaya düştü’’ 
ifadelerini kullandı.

Akaryakıt giderinin çok fazla arttığına 
dikkat çeken Ümit, ‘’Geçen yıl bu dönemlerde 
mazotun litresi 17-18 lira civarındaydı, ama 
şu anda 45 lira seviyelerine yükseldi. Yüzde 
250 zam gelmiş. Diğer malzeme fiyatlarımızda 
yüzde 200 ile 300 arasında zamlandı. Av 
yaparken giyilen pantolon 500 liradan 1000 
liraya, bir kutu fişek 150 liradan 300 liraya, 5 
bin 500 lira olan av tüfekleri 30 bin liraya, 100 
lira olan ayakkabı ise bin 500 liraya yükseldi. 
Yaşanan maliyet artışları sonrasında birçok 
arkadaşımız avcılığı bıraktı’’ şeklinde konuştu. 
Haber Merkezi 

Kaçak avcılık artıyor
önlem alınmalı

Kurum, “Böyle yapmak zorundayız” dediKurum, “Böyle yapmak zorundayız” dedi


